
ZÁPIS ZE SCHŮZKY SENÁTU A EKOTÝMU FLOTILA (1. 6. 2022) 

➢ Odvolání zástupců a zapisovatelů Pavla Andrle a Alexandra Sokolova pro 

nespolehlivost v plnění úkolů, které si sami zvolili 

➢ Zvolení zástupců ekotýmu na příští rok (nedělat ve třídách hlasování, pokud je to 

možné, zůstanou stejní zástupci jako tento školní rok) 

➢ Den dětí (bude se konat v pátek 3. 6. pod vedením 8. B a paní učitelky                     

L. Hennlichové pro 1.-4. ročníky 1. stupně) 

➢ Kontrola plnění úklidu kolem školy (spousta tříd v květnu nesplnila) 

➢ Třídění odpadů (třídit více plast a papír, pozor na krabičky od mléka) 

➢ Školní jídelna (plýtvání jídlem se po kampani obyčejného hrdinství zlepšilo) 

➢ Zhodnocení práce ekotýmu během celého školního roku: 

- v září projekt Lesní pedagogika, výlet ekotýmu do Mostu 

- obnova ekokodexu a aktualizace ekostromu 

- celodenní schůzka místo vyučování v květnu 

- vytvořen název Flotila pro ekotým 

- během celého školního roku probíhala příprava na audit 

➢ Vyhodnocení plánu školy (voda, odpady, prostředí, energie) 

➢ Příští rok (plánování výletů a celkového plánu ekotýmu) 

Zápis z minulé schůzky nebyl zapsán (informace jsou u článku z květnové schůzky). 

Zapsal: J. Linhart 


